
Anteckningar vid Styrelsemöte JRA  010107 kl 15.00 
 
Plats: Hemma hos Lasse CVM 
Deltagare: SZW/Sven-Henrik, IKQ/Tommy, GHN/Jan-Bertil, CVM/Lasse IZR/Leif   
 VWZ/Lars-Göran, UKE/Henrik 
 
§1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat. 
 
§2.  Jan-Bertil/GHN utsågs till dagens justeringsman. 
 
§3. Föregående mötes protokoll justerades något och lades till handlingarna. 
 
§4. Rapporter: 
 Ekonomi: Kassören IZR redogjorde för resultatrapport per 31/12. ca 800 kr i kassan. totalt ca 

18.000. Enl prel bokslut gick klubben plus i förhållande  till budget En stor kostnad är frimärken vid 
utskick.  

 Contest: Inget särskilt att rapportera. Slutresultatet månadstesterna har ej kommit än. Planer på 
att köra CqWW 160 denna månad. 

 Packet: Inget särskilt. Datorn installerad. 
 Repeter: Inget särskilt att rapportera. 
 Samband Kanonrundan genomförd. Nytt sambandsuppdrag 27 jan eller 3 feb då  

 Jämtnatta går av stapeln. (Östersund-Lit-Häggenås-Östersund), ca 12  
 operatörer krävs. 

 SI9AM Ingen större aktivitet just nu. Ansökan på gång till   
 Sparbanksstiftelsen.Lasse redogjorde kort om strategin för sätten att  
 skaffa medel till klubbstn. 

 Torpet Inget särskilt att rapportera. 
 VHF/UHF Inget särskilt att rapportera 
   
§5. Beslut i samband med rapporterna 
 Diskuterades att utveckla utskick så att alla medlemmar som accepterar detta får information mm via 

E-mail i stället för via postverket. På det sättet sparar klubben portokostnader. Tommy jobbar vidare på 
detta för att utveckla möjligheten till elektroniskt utskick. 

 
§6 Julfesten. Lägsta antal deltagare för genomförande beslutades till 20 vuxna. 
  Mat beställes av  Jan-Bertil..VWZ kollar med VDX om hjälp att  arrangerar lokalen. 
   SZW kontrollerar pynt och pjuller. SZW ansvarig barnmat och aktivitet för barnen. 
  Vuxnas aktiviteter och priser e s o. Tomtemusik gm SZW. IZR svarar för  
  avgiftserläggningen 
 
§7 Årsmötet 2001. Genomförs torsdagen den 15 mars (vecka111) kl 19.00-21.30 på   
 torpet. Sekreteraren svarar för kallelsen till årsmötet. 
 
§8 Övriga frågor Klubben erbjuden en gåva av  fd SM3ANK (Bertil Strandberg)  som består av 

bandinspelningar av gamla och nya telegrafisändningar ur ett historiskt perspektiv. SZW förslag är att 
via VWZ VDX ges uppdrag att undersöka gåvans omfång, ev att ta kontakt med givaren. 

   
Nästa styrelsemöte tis 13/2, plats Torpet. 
 
Ordförande tackade deltagarna för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
Tommy Häll/-IKQ 
Sekreterare 


